
Sabatini: Rozważamy ofertę Liverpoolu
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Dziś w południe odbyła się konferencja prasowa i prezentacja Dodo. Obok

gracza zasiadł Dyrektor Sportowy Sabatini, którego dziennikarze

wypytywali oczywiście o transfery. Potwierdził on zainteresowanie

Liverpoolu Borinim. 

- Ten chłopak po mojej prawej stronie to Dodo, rocznik '92, lewy obrońca,

pochodzący z zespołu Corinthians, jednak my oglądaliśmy go w Bahii, gdzie grał na

wypożyczeniu i doznał ciężkiej kontuzji, po której powraca. Dziękuję również

Corinthians. Dodo jest niesamowitym graczem, dobrze biega, jest obdarzony dobrą

techniką, umiejętnością gry w zespole, będzie powodem do dumy dla kibiców Romy.

Miał szczęście, gdyż ominął tydzień treningów z poświęceniami.

Komentarz do wczorajszej wypowiedzi Tottiego?

- Totti wyraził swój sentyment. Chciałbym, aby mówił po prostu, że przewodzi

grupie, która chce osiągać  świetne wyniki, choć następnie powiedział także inne

rzeczy.  Francesco tak jak inni chce mistrzów i wielkich graczy.

Borini może zostać sprzedany?

- Istnieje realne zainteresowanie Liverpoolu Borinim, oceniamy je z Franco.

Podejmiemy decyzję i będziemy działać w jej konsekwencji. Na tą chwilę jest to

opcja, którą posiadamy i nie ma wielkiego problemu.

Tachtsidis, Bradley, Jung?

- Transakcje nie zostały zatrzymane, musimy dokonać jedynie korekt. Ostatnie to

jedynie hipoteza. Hipoteza, która jest związana z bocznymi obrońcami.

Destro może być tym "wielkim"?

- Ciągle śledzimy z wielką uwagą rozwój sytuacji Destro. Jesteśmy czujni, ani nie

znajdujemy się w stanie negocjacji, ani też z daleka.
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